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Protokoll fört vid styrelsemöte måndag 20 juni 2022 kl. 18.30 på Härnösands Brukshundklubb. 

Närvarande: Gunilla Nilsson, Lena Backström Nordén, Gunnel Crona, Margareta Höglund, Camilla 

Johansson och Agneta Gidmark. 

Förhindrad att närvara: Torbjörn Eriksson, Martin Adelgren Thorén och Pether Öhlén, 

§ 51  Gunnel öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

§ 52  Som ordförande valdes Gunnel och som sekreterare Gunilla. 

§ 53  Dagordningen fastställdes. 

§ 54  Som justeringsperson valdes Camilla.  

§ 55  Föregående mötesprotokoll lästes upp och lades till handlingarna. 

§ 56  Lena gick igenom ekonomi. Fortsatt krångel kring betalningssystemet stripe (som förordas av 

SBK). Trots upprepade försök av Lena att få klarhet kring den 2 år eftersläpande fakturan från SBK, 

har ingen reda kunnat ges. Därmed fortsätter Lena bestrida fakturan. 

Inte klart med redovisningen av agilitytävlingens intäkter och skulder, nettovinsten skall delas med 

med Sagik.   

Lena efterlyser bättre ordning vid inbetalningar till klubben. Gäller fika, kurser och tävlingar. Även 

hundtillbehör som klubben enligt tidigare beslut har till försäljning. Viktigt vid redovisningen.  

§ 57  Inkomna skrivelser:  

1) Rottweilerklubben önskar hyra klubbstugan och mentalbanan den 3 september vilket beviljas. 

2) Förfrågan via mail om långväga medlemmar kan delta via plattform på nätet. Inget beslut.  

3) Reseersättning till styrelseledamöter avslås. 

3) Reseersättning till den som gick rallydomarutbildning beviljas. 

§ 58  Sektorernas rapporter:  

Rally: En person har utbildat sig till rallydomarutbildning.  

Agility: Nyligt haft stor tävling under Kristihimmelsfärdshelgen tillsammans med Sagik. Utvärdering 

kommer i samband med den ekonomiska redovisningen. Det skriftliga avtalet efterlyses. 

Tävling: Planeras tävlingar i lägre spår samt IGP till hösten. 



Mental: Inget planerat i HBK´s regi. Dobermannklubben kommer att ha MT och MH 23 och 24 juli. 

Rottweilerklubben har hyrt mentalbanan den 3 september. 

Tjänstehund: Inget planerat. 

Hus: Carina Norberg sammankallade till instruktörsmöte den 9 juni för inventering av efterfrågan på 

kurser inför hösten. Valpkurser, kurser i allmänlydnad, prova på kurser i uppletande, spår personsök 

efterfrågas. Nytt möte i augusti. 

Elisabet Arebratt har uppdaterat sig och är nu godkänd tävlingsledare. 

Kök: Flyter på med Lennart Högel som inköpsansvarig och eget ansvar av den som arrangerar kurs 

eller möte. 

Ungdom: Läger i Nordvik samlade 14 ungdomar från Härnösand, Sundsvall och Ragunda. Både 

dagläger och sova över. Patrull, lydnad, spår och uppletande. Ingen kostnad för deltagarna, då 

ungdomssektionen ansökt och fått bidrag från SBK-distriktet. 

Nästa planering gäller hundens vecka, vecka 39. 

Vid elevens val i juni fick klubben besök av elever från högstadiet med egen hund. De provade på 

agility och lydnad. 

Anläggning: Närmast förestående förbättring gäller altanen som även kommer att 

handikappanpassas. 

§ 59  Beslut tagna via styrelsens smsgrupp: Byte av mötesdatum från 15 juni till idag den 20 jun 

§ 60  Övriga frågor. Se under inkommande skrivelser § 57 

§ 61  Datum för nästa styrelsemöte, beslutas via styrelsens sms-grupp. 

§ 62  Gunnel avslutade mötet och tackade alla för aktivt deltagande. 

 

 

 

Gunnel Crona   Gunilla Nilsson Camilla Johansson 

Ordförande   Sekreterare  Justerare 

 

 

 


